

Title (en)  
Wall, window or door decoration.

Title (de)  
Wand-, Fenster- oder Türgarnitur.

Title (fr)  
Garniture pour mur, fenêtre ou porte.

Publication  
**EP 0658329 A1 19950621 (FR)**

Application  
**EP 94420354 A 19941212**

Priority  
FR 9315518 A 19931215

Abstract (en)  
A dressing (decoration) for a wall, window or door comprises a curtain (10) woven at least in part with elastic fibres such as 5 to 15 per cent of fibres marketed under the brand name Lycra or Latex. Two opposite edges of the curtain (10) each pass in the form of a wide loop around two rods (20, 22) situated facing each other, and between which this curtain (10) is held in tension. The curtain (10) may also be formed of a single loop passing, under tension, around the two rods (20, 22). <IMAGE>

Abstract (fr)  
Une garniture pour mur, fenêtre ou porte comprend un rideau (10) tissé au moins en partie avec des fibres élastiques, tel que 5 à 15 pour-cent de fibres commercialisées sous la dénomination Lycra ou Latex. Deux bords opposés du rideau (10) passent chacun sous la forme d'une large boucle autour de deux tringles (20,22) situées en vis-à-vis, et entre lesquelles ce rideau (10) est tenu en tension. Le rideau (10) peut être également formé en une boucle unique passant, sous tension, autour des deux tringles (20,22). <IMAGE>

IPC 1-7  
**A47H 23/00**

IPC 8 full level  
**A47H 23/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47H 23/00** (2013.01)

Citation (search report)  
• [A] US 2621724 A 19521216  
• [A] DE 2848643 A1 19790523 - KLAMBURG VILA JOSE A

Cited by  
FR3004094A1; FR2775171A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0658329 A1 19950621; FR 2713462 A1 19950616; FR 2713462 B1 19960223**

DOCDB simple family (application)  
**EP 94420354 A 19941212; FR 9315518 A 19931215**